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§ 4   

Motionsspår i Hagsätra och Rågsved – svar på 
medborgarförslag 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnds beslut 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på 

medborgarförslag. 

 

 

 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att bland 

annat anlägga ett motionsspår i Hagsätra och Rågsved med belysning 

och om önskemål om  skidspår från Älvsjöbadet i norr, via Hagsätra 

IP och ner mot Askersundsgatan i Rågsved, samt tillbaka till Hagsätra 

IP igen. I ärendet föreslås även att staden bygger en bro över 

Magelungsvägen för bättre tillgänglighet från Högdalen/Örby. 

Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget avstyrks.   

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 3 september 2013. 

Dnr 510-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Rosa Lundmark (V), ledamoten Magnus Dannqvist 

m.fl. (S) 

”Medborgarförslaget har ett gott syfte och innehåller ett genomarbetat 

förslag till motionsspår i Hagsätra och Rågsved. Det vore ett gott 

tillskott till motionsmöjligheterna i området att anlägga spåret. Så vitt 

vi känner till finns inget liknande spår i Vantör.  

Med tanke på att medborgarundersökningen visade klart försämrade 

omdömen från de som svarade i Enskede-Årsta-Vantör för 

möjligheten till spontanidrott som till exempel motionsspår beklagar 

vi att stadsmiljöbudgeten inte räcker till att anlägga spåret.  

För folkhälsans skull är det viktigt att allmänheten har nära till 

motionsmöjligheter och vi vet att folkhälsan varierar med 

socioekonomiska förhållanden. Det vore viktigt för att uppfylla det 

nya idrottsprogrammet i området att stadsdelsnämnden får ökade 

medel för stadsmiljön. ” 


